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Ett starkt vallöfte från moderaterna inför och under valrörelsen 2006 var att 

återvinningsstationerna skulle grävas ner och det skulle bli rent och snyggt 

kring dessa anläggningar.  

 Många stockholmare tog moderaternas vallöfte för givna och såg fram 

emot återvinnings stationer som var nedgrävda. 

 Den borgerliga alliansen i Stockholm verkar ha glömt detta vallöfte i och 

med att det fortfarande finns återvinningsstationer i samma utförande som 

innan valet. Nedskräpningen verkar inte heller ha åtgärdats och det ser lika ut 

som förut kring dessa stationer. 

 Mina frågor till ansvarigt borgarråd är: 

1. Hur många återvinningsstationer kommer att grävas ner under alli-

ansens mandatperiod? 

2. Vilka åtgärder har alliansen vidtagit för att nedskräpningen runt sta-

tionerna ska upphöra? 

 

Stockholm den 11 december 2007 

 

Malte Sigemalm 


